
Bestyrelsesmøde i Arrild Grundejerforeningen.
Mandag d. 20/6-23 kl 17 i Medborgerhuset.

1.Evaluering af generalforsamlingen.
Alt i alt har der ikke været de vilde henvendelser.

Besked fra Aunbøl:

“Som jeg skrev tidligere i dag, kan jeg desværre ikke forklare hvorfor jeres mailadresse,
som du skriver, er ændret her hos os. Men det er nu rettet fremadrettet.

Med hensyn til de andre som åbenbart heller ikke har fået mail herfra, kan jeg oplyse, at
der hvor jeg udsender indkaldelse og senere også regnskabet, modtager jeg
efterfølgende en del autosvar, med oplysninger om at de pågældende mailadresser ikke
er gældende, endog beskeder om fyldte mailboxe, hvortil jeg naturligvis IKKE kan sende
noget.”

2.Konstitueret bestyrelse.
Formand: John Nissen
Næstformand: Thorkild Møller Olesen
Sekretær: Lene Hansen
Regnskab: Tommy Kirk Larsen
Bestyrelsesmedlem: Allan Olsen

3. Nyt fra formanden.
Der er ønske om, at vores referat kommer på vores hjemmeside. Dette vil de fremadrettet.

4. Nyt fra næstformanden.
Intet nyt.

5: Økonomi ved Tommy.
14/6-23 havde vi 456000 på kontoen

6:Grus og stenmel ved affaldsstationerne.
Allan tager kontrakt til Tønder Forsyninge. Og der bliver lavet en opfølgning på pæl på det nye
stykke på vestskoven?

7:Henvendelse ang pileurt.
Thomas Rerup sættes på opgaven.
Pileurter kommer med som punkt næste år.

8:Henvendelse ang hundeskov.
Der er ikke nogen områder, der kan bruges. Der vil blive lagt ind på vores hjemmeside, at der
er flere hundeskov i området.

9: Grøfterne på Østmarken.
Det skal der arbejdes på henover efteråret, Allan og John tager fat i en entreprenør ang
problemet.

10: Vores vedtægter.
Antenneforeningen skal nedlægges og punkt 3,9 revurderes til vores næste
generalforsamling.



11: Evt.
Hvordan gør vi de grønne omgivelser mere attraktive omkring svømmehallen.

Nyt møde d. 11.09.23 kl 17.


